



ក្រសួងការពារជាតិ

សូមក្រាមបង្គំទូលថ្វាយ  
ព្រះករុណាព្រះបាទសម្តេចព្រះបរមនាថ នរោត្តម សីហមុនី  
ព្រះមហាក្សត្រ នៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា

បពិត្រ ព្រះករុណា ជាអម្ចាស់ជីវិតតម្កល់លើក្បួង ជាទីសក្ការៈដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់បំផុត!

ក្រោយពីបានស្តាប់សេចក្តីថ្វាយនិងជូនដំណឹងរបស់រាជរដ្ឋាភិបាលនៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា ទូលព្រះបង្គំ ជាខ្ញុំ តាងនាមបញ្ជាក់ ដឹកនាំក្រសួងការពារជាតិ និងកងយោធពលខេមរភូមិន្ទទាំងមូល មានកិត្តិកក្កលនូវចិត្តតឥឧបមា ដោយ ព្រះករុណា ព្រះបាទ សម្តេចព្រះនរោត្តម សីហនុ ព្រះមហាវីរៈក្សត្រ ព្រះចៅនរោត្តម មុនរាជានិក្ខេប និងឯកភាព ជាតិខ្មែរ ព្រះអង្គទ្រង់បានយោងចូលទីវង្គត នាថ្ងៃ១៥រោច ខែភទ្របទ ឆ្នាំរោងចក្រស័ក ព.ស ២៥៥៦ ត្រូវនឹងថ្ងៃទី១៥ ខែតុលា គ.ស២០១២ រលោហ័ង០១:២០នាទីរំលងរាជ្រាត្រ (ម៉ោងនៅរាជធានីភ្នំពេញ) ក្នុងព្រះជន្មាយុ៩០ព្រះវស្សា ដោយព្រះជរាពាធនៅបន្ទីរពេទ្យ ទីក្រុងប៉េកាំង នៃសាធារណៈរដ្ឋប្រជាមានិតចិន។

ក្នុងឱកាសប្រកបដោយកិត្តិយសខ្ពស់រំជួលចិត្តក្រៀមក្រំជាអនេកនេះ ទូលព្រះបង្គំជាខ្ញុំ តាងនាមបញ្ជាក់ដឹកនាំក្រសួងការពារជាតិ កងយោធពលខេមរភូមិន្ទ សូមព្រះបរមរាជានុញ្ញាត សម្តែងថ្វាយនូវសម្មាសម្ពុទ្ធដ៏មហាជ្រាលជ្រៅជាទីបំផុត ព្រមទាំងក្តីសង្វេគដ៏មហាធំធេង និងពោរពេញដោយក្តីសោកស្តាយ ស្រណោះ អាឡោះរាល់យជាអនេកប្បការ ចំពោះ អង្គព្រះមហាវីរៈក្សត្រ ព្រះចៅនរោត្តម ជាទីគោរពសក្ការៈលើជីវិត ដែលព្រះអង្គទ្រង់ដាក់ព្រះជន្មសង្វារលាចាកលោក ចាកពីទូលព្រះបង្គំទាំងអស់គ្នា ជាកូន ចៅ ចៅទូត ចៅលូករបស់ព្រះអង្គ ដែលជានិច្ចកាលដង្ហែ យ៉ាងស្មោះស្ម័គ្រ ប្រកបដោយកិត្តិភាពយ៉ាងជ្រាលជ្រៅបំផុតតាម ព្រះរាជគំរូវិភាព ដ៏ថ្លៃថ្លា របស់ អង្គសម្តេច ជារៀងរហូតមក។

បពិត្រ ព្រះករុណា ជាអម្ចាស់ជីវិតតម្កល់លើក្បួង ជាទីគោរពសក្ការៈ!

ការបាត់បង់នូវព្រះរាជវត្តមានដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់នៃ អង្គសម្តេចព្រះមហាវីរៈក្សត្រព្រះចៅនរោត្តម ឯករាជ្យជាតិខ្មែរ នាឱកាស នេះគឺជាការបាត់បង់នូវ អង្គព្រះអភិរក្សព្រះមហាក្សត្រខ្មែរ ដ៏មហាឆ្លើមឆាយព្រះអង្គ ដែលជានិច្ចកាលទ្រង់បានបំពេញ ព្រះរាជបូជនីយកិច្ច ដើម្បីឯករាជ្យ បូរណភាពទឹកដី និងឯកភាពជាតិខ្មែរ ប្រកបដោយព្រះបញ្ញាញាណភ្លឺថ្លា វាងវៃគ្រប់កាលៈទេសៈ។ ថ្វីបើព្រះរូប ព្រះកាយរបស់ ព្រះអង្គ ទម្លាយបែកខ្ញែកទៅកាន់បរលោកហើយក្តី ក៏ព្រះរាជលំអានព្រះវិគុណ្ណឆ្លើមរបស់ អង្គសម្តេច ជាអម្ចាស់ទ្រង់ស្ថិតនៅជានិច្ច ក្នុងបនសិការ និងឆន្ទៈ របស់ទូលព្រះបង្គំ ជាខ្ញុំ ទាំងអស់គ្នាជាបញ្ជាក់ដឹកនាំក្រសួងការពារជាតិ និងនាយទាហាន នាយទាហានរង ពលទាហាន នៃកងយោធពលខេមរភូមិន្ទ ហើយពិតជានឹងស្ថិតស្ថេរគង់វង្ស ជាអមតៈ។

ជាមួយនឹងសម្មាសម្ពុទ្ធដ៏ក្រៀមក្រំកម្រិតនេះ ទូលព្រះបង្គំទាំងអស់គ្នា សូមលំអានកាយឧទ្ទិសបូងសូងដល់ដួង ព្រះវិញ្ញាណក្ខន្ធ ព្រះករុណាព្រះបាទសម្តេចព្រះនរោត្តម សីហនុ ព្រះមហាវីរៈក្សត្រ ព្រះចៅនរោត្តម ជាតិខ្មែរ សូមព្រះអង្គ ទ្រង់យោងចាប់បដិសន្ធិក្នុង ព្រះបរមសុគតិភព គ្រប់ៗព្រះជាតិ កុំបី ឃ្លៀងឃ្លាត ក្លាយជាបការៈដ៏ទៃឡើយ។

សូម ព្រះករុណា ជាអម្ចាស់ជីវិតតម្កល់លើក្បួង ជាទីគោរពសក្ការៈដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់បំផុត ទ្រង់ប្រោសព្រះរាជ មេត្តាទទួល នូវរកិរន្ទនកិច្ច និងកតញ្ញតាធម៌ ដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់បំផុតអំពីទូលព្រះបង្គំ ជាខ្ញុំ ទាំងអស់គ្នា។

ក្រាបបង្គំទូលថ្វាយនៅរាជធានីភ្នំពេញ, ថ្ងៃទី ១៧ ខែ តុលា ឆ្នាំ ២០១២  
ឧបនាយករដ្ឋមន្ត្រី រដ្ឋមន្ត្រីក្រសួងការពារជាតិ

នាយឧត្តមសេនីយ៍ ឆៀ បាណ្ណ